
PROTOKÓŁ Nr VII/15
z VII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 19 czerwca 2015 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o 
godz. 900, zakończyła się o godz. 1125

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  VII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  Przewodniczący  Rady  Pan
Krzysztof Nikitorowicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący Rady  zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o następujące
punkty:

1. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik.
2. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik.
3. Stanowisko  Rady  Gminy  Mielnik  w  sprawie  budowy  drogi  krajowej:S19-Kuźnica-

Białystok-Rzeszów oraz drogi krajowej nr 66 – Zambrów-Połowce.
4. Stanowisko Rady Gminy Mielnik w sprawie podjęcia stosownych działań przez władze

samorządowe  województwa  lubelskiego,  mających  na  celu  udrożnienie,
ukierunkowanie lub ewentualne pogłębienie koryta rzeki Bug po stronie województwa
lubelskiego w związku z blokowaniem się przeprawy promowej Niemirów-Gnojno.

Pan Wójt zgłosił wniosek w sprawie uzupełnienia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  nieruchomościach
stanowiących własność Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie ustaliła następujący porządek obrad VII sesji Rady Gminy:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Komisję Rewizyjną Rady Gminy

Mielnik.
7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik 
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik 
9. Stanowisko Rady Gminy Mielnik w sprawie budowy drogi  krajowej:S19-Kuźnica-

Białystok-Rzeszów oraz drogi krajowej nr 66 – Zambrów-Połowce.
10. Stanowisko  Rady  Gminy  Mielnik  w  sprawie  podjęcia  stosownych  działań  przez
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władze  samorządowe  województwa  lubelskiego,  mających  na  celu  udrożnienie,
ukierunkowanie lub ewentualne pogłębienie koryta rzeki Bug po stronie województwa
lubelskiego w związku z blokowaniem się przeprawy promowej Niemirów-Gnojno.

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu
na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Mielnik

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
13. Wolne wnioski.
14. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z VI sesji  Rady Gminy jest wyłożony
na sali  obrad i  jeżeli  do końca sesji  nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki,
zostanie przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy między sesjami.
1) Od 1  czerwca  br.  obowiązuje   nowy regulamin  organizacyjny  Urzędu  Gminy.  W

Urzędzie Gminy są obecnie 3 referaty:
• Referat Finansowy – Kierownik Łarysa Kierkowicz
• Referat Spraw Społecznych i Obywatelskich – Kierownik Piotr Wysocki
• Referat Infrastruktury i Rozwoju – Kierownik Tomasz Gorochowicz
W  UG  są  dwa  samodzielne  stanowiska  –  ds.obrony  cywilnej  i  zarządzania  
kryzysowego (Pan Michał Walendziuk) i stanowisko ds.promocji, zdrowia, kultury,  
oświaty,  dziedzictwa  kulturowego  (Pani  Ewa  Klimaszewska).  Oba  te  stanowiska  
podlegają bezpośrednio Panu Wójtow. Taka organizacja powoduje sprawniejszą pracę
UG i pozwala Panu Wójtowi na częstsze wyjazdy w teren.

2) Zakład Gospodarki Komunalnej oczyścił drogę Werhurnę, w przyszłym roku droga ta
zostanie dożwirowana.

3) Jest światełko nadziei na uratowanie dotacji unijnej na kanalizację. Mamy warunkowe
przełużenie terminu zakończenia i  rozliczenia tej  inwestycji.  Jest  realna szansa,  że
kanalizację,  pod  względem  finansowym,  uda  się  uratować.  Powiatowy  Wydział
Architektury  wydał  decyzję  w  sprawie  unieważnienia  decyzji  budowlanej  (dwie
decyzje nie mogą równolegle funkcjonować). Z chwilą kiedy ta decyzja uprawomocni
się, powiatowy inspektor nadzoru budowlanego wyda decyzję zamienną na podstawie
projektu powykonawczego.

4) Wczoraj podpisane zostało porozumienie z Parafią Rzymsko-Katolicką w Mielniku.
W zamian za udostępnienie przez Parafię Góry Zamkowej gmina będzie utrzymywać
tam  bieżący  porządek,  naprawimy  schody  na  Górę  Zamkową,  zabezpieczymy  i
ogrodzimy  ruiny  przy  Górze  Zamkowej.  Z  funduszy  unijnych  na  lata  2014-2020
chcielibyśmy pozyskać środki na rynek w Mielniku i Górę Zamkową, zabezpieczyć
ruiny i odsłonić ich podziemia. Prowadzone są prace archeologiczne w rynku, na razie
są  to  poszukiwania  prowadzone  na  powierzchni,  za  pomocą  specjalistycznych
przyrządów.  Jest  to  metoda  bezinwazyjna,  nie  wymagająca  zgody  konserwatora
zbytków.  Grupa  archeologów  znalazła  fundamenty  dwóch  budynków  i  na  tej
podstawie będzie występować do Wojewódzkiego Konserwatora zabytków o wydanie
pozwolenia  na  prowadzenie  wykopalisk.  Prace  wykopaliskowe  rozpoczną  się  w
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sierpniu br.
5) Pan  Wójt  z  rezerwy  budżetowej  przeznaczył  środki  na  zakup  7  przystanków  w

następujących wsiach: Kudelicze, Homoty, Pawłowicze, Oksiutycze, Wilanowo, Sutno
i Wajków. 

Pan Przewodniczący Rady  wyraził zadowolenie z faktu zawarcia porozumienia z Parafią
Katolicka  w  Mielniku  w  sprawie  udostępnienie  Góry  Zamkowej.  Stwierdził,  że  takie
porozumienie należało zawrzeć już wiele lat temu. 
Pan Przewodniczący poinformował radnych o następujących sprawach:

1) wpłynęła  od  Pana  Wójta  odpowiedź  na  piśmie  na  interpelację  dotyczącą  dowozu
dzieci do szkoły,

2) otrzymaliśmy pismo - gratulacje i życzenia od Marszałka Senatu RP Pana Bogdana
Borusewicza w związku z 25 leciem samorządu terytorialnego w Polsce, 

3) otrzymaliśmy pismo od szefa Kancelarii Senatu RP i szefa Kancelarii Prezydenta RP
w sprawie tworzonego Archiwum Przełomu 1989-1991. Jest to projekt mający na celu
scalenie,  opracowanie,  zdigitalizowanie  i  udostępnienie dokumentów związanych z
wydarzeniami  okresu  transformacji  politycznej  w  Polsce.  Archiwum  zgromadzi
dokumenty, fotografie, plakaty ulotki z tamtego okresu, które są rozproszone po całym
kraju. 

4) wpłynęło pismo od Pana Dyrektora GOKSiR w sprawie listu intencyjnego od Pana
A          R         , dotyczącego napisania książki poświęconej Ziemi Mielnickiej,
w oparci  o dokumenty historyczne pozyskane w archiwach..  Szerzej  tym tematem
zajmie się komisja RG.

5) wpłynęło kilka pism od osób, których skargami będzie się zajmować Rada Gminy. Pan
Przewodniczący  przytoczył  treść  niektórych  z  tych  pism  oraz  odpowiedzi  jakich
udzielono tym osobom.

Do punktu 5.

Zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
1) Na jakim etapie są prace związane z przygotowaniem gminy do Dni Mielnika – co

zrobiono, a co jeszcze zostało do zrobienia?
2) W związku z zawartym porozumieniem z Parafią Katolicką w Mielniku Pan radny

zapytał  czy  do  Dni  Mielnika  Pan  Dyrektor  ZGK  zdąży  wyciąć  krzaki  na  Górze
Zamkowej i na dolnym poziomie Góry.

3) Jeszcze przed dniami Mielnika trzeba naprawić drogę dojazdową do stadionu, trzeba
ją dożwirować i oświetlić. Należy również oświetlić przedłużenie ulicy Królewskiej,
w stronę stadionu.

Zapytanie Pana Henryka Symonowicza
1) Jaka  jest  przyszłość  Ośrodka  Zdrowia  w  Mielniku  i  jakie  są  perspektywy  jego

działania?
2) Sprawa parku przy Placu Kościuszki – w roku ubiegłym zostały tam zasadzone kwiaty

i krzewy na kwotę ok 30 tys.zł. Obecnie jest to zachwaszczone, kto się tym zajmuje?
Czy to jest ta sama firma, która je sadziła? Trzeba o to zadbać, bo jest to miejsce w
centrum Mielnika.
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Zapytanie Pana Piotra Szpakowskiego
Pan radny poprosił o ułożenie 2m2 kostki w Moszczonie Królewskiej, między wiatą a placem
przed świetlicą. 

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Pani radna zapytała, kto zadecydował o postawieniu tablicy informacyjnej w Radziwiłłówce
przy  świetlicy.  Według  części  mieszkańców  jest  to  złe  miejsce,  bo  zasłania  wyjście  ze
świetlicy i widok altany.

Zapytanie Pana Jerzego Weremjewicza
Pan radny zapytał czy są jakieś informacje w sprawie odbioru TVP Białystok. 

Pan  Przewodniczący  Rady  odpowiedział,  że  nie  wpłynęła  jeszcze  odpowiedź  na  nasze
pismo w sprawie odbioru telewizji Białystok. Jak tylko wpłynie odpowiedź w tej sprawie,
radni zostaną o tym powiadomieni.

Zapytanie Pana Kamila Zalewskiego
Pan radny zgłosił potrzebę pracy rębaka w Tokarach.

Zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
1) Czy istnieje możliwość wyrównania i dożwirowania w tym roku drogi Werhurna?
2) Na  zjeździe  z  Królewskiej  do  drogi  na  stadion  jest  duża  koleina,  stwarza  to

niebezpieczeństwo dla pojazdów. Już się zdarzyło, że z tego powodu pociekł komuś
olej z samochodu. Trzeba to niezwłocznie naprawić.

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Pan radny zgłosił potrzebę naprawy drogi dojazdowej do łąk przy Moszczonie Królewskiej
oraz drogi do pól w Końskich Górach.

Zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
W trakcie równania drogi nad Bug, w stronę Osłowa, równiarka wyrwała pokrywę studzienki.
Trzeba to naprawić.

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Zwrócił uwagę na pracę pracowników ZGK. Koszonae były pobocza ulic i cała trawa została
na jezdni. Następnego dnia padał deszcz i zniósł trawę do kanału burzowego. Taka sytuacja
zdarza się nie po raz pierwszy.

Do punktu 6.

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  skargę  Pana  K        C         na  Komisję
Rewizyjną Rady Gminy Mielnik. 

(w zał. na str..............prot.)
Pan Przewodniczący przytoczył okoliczności złożenia tej skargi. Poinformował, że wraz ze
skargą  wpłynęły  do  członków  komisji  4  wypchane  koperty,  które  jak  się  okazało  po
rozpakowaniu,  zawierały  osobiste  przesłania  do  tych  radnych  oraz  pudełka  z  wazeliną.
Oprócz  tego  Pan  C       złożył  wnioski  o  udostępnienie  informacji  publicznej,
skierowane do Przewodniczącego Rady, który nie jest organem, do którego należy kierować
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takie wnioski. Jedno z pytań było następujące „Czy radny Henryk Symonowicz pracował w
organach  służby  bezpieczeństwa  PRL-u?  Jeżeli  pracował,  to  czy  złożył  stosowne
oświadczenie?
Pan Przewodniczący odczytał treść informacji, jaką Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan
Lucjan Kożuchowski złożył w sprawie przebiegu posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 27
maja 2015r.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że codziennie wpływają do Urzędu Gminy kolejne skargi i  zapytania.  Pan
Wójt stara się obiektywnie podchodzić do tych spraw. Wyjaśnił, że prawo nie pozwala na
udzielanie  informacji  dotyczących  spraw  podatkowych  innych  osób,  nawet  jeśli  łączy  je
pokrewieństwo.  Dlatego  na  posiedzeniu  Komisji  Rewizyjnej  Wójt  nie  mógł  udzielić
odpowiedzi na pytanie, czy Pani K              płaci podatki. Zarzut Pana C              , że Wójt
narzucał Komisji Rewizyjnej swoje stanowisko jest nieuzasadniony.

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  treść  protokołu  Nr  9/15  z  posiedzenia  Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Mielniku w dniu 27 maja 2015r.

(w zał. na str..............prot.)

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/38/15
w sprawie rozpatrzenia skargi na Komisję Rewizyjna Rady Gminy Mielnik.
Skarga uznana została za niezasadną.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 7.

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  treść  skargi  złożonej  przez  Panią  G     
S                      na działalność Wójta Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Lucjan Kożuchowski  - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał opinię Komisji
Rewizyjnej RG Mielnik w tej sprawie.

(w zał. na str..............prot.)

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/39/15
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 8.

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  treść  skargi  złożonej  przez  Panią  G     
S                      na działalność Wójta Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Pan Lucjan Kożuchowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał opinię Komisji
Rewizyjnej RG Mielnik w tej sprawie.

(w zał. na str..............prot.)
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Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  do  2002  r.  Zarząd  Gminy –  organ  kolegialny a  nie  wójt,  działając  na
podstawie  umowy-zlecenia  i  upoważnienia  Dyrektora  Agencji  Własności  Rolnej  Skarbu
Państwa z Suwałk zajmował się sprzedażą i dzierżawą gruntów Agencji. Sprawami tymi w
UG  Mielnik  zajmował  się  kierownik  referatu  Pan  Stanisław  Żero  (nie  żyje).  Skład
ówczesnego  Zarządu  Gminy  był  następujący:  Eugeniusz  Wichowski,  Antoni  Władysław
Słoniowski, Edmund Charko (nie żyje), Witalis Śnieżko (nie żyje). Zarząd Gminy działał w
interesie społecznym, radni i wójt składali ślubowanie o podobnej jak dziś treści i nie było
niczyim zamiarem, aby kogoś skrzywdzić. Działkę tę sprzedano Panu P                   za kwotę
400 zł.  Pan Wójt przypomniał, że w tamtym czasie ziemi niechcianej było bardzo dużo i
dlatego AWRSP wystąpiła do wszystkich gmin w sprawie prowadzenia sprzedaży ziemi. Na
terenie naszego województwa, tylko w gminie Mielnik, na początku lat 90, z inicjatywy Pana
Żero,  skontaktowano  się  ze  wszystkimi  użytkownikami  dożywotnich  działek  i
zaproponowano im uwłaszczenie. Dziś nie wiadomo z jakich powodów Państwo W               
nie uwłaszczyli się na sporną działkę, być może nie dotarła do nich informacja w tej sprawie.
Potem uprawnienia dotyczące nadania działek na własność posiadał  Kierownik Rejonu w
Siemiatyczach. Pan Wójt stwierdził, że nie wie dlaczego w 1989 r. nie wpisano obciążenia
działki do księgi wieczystej. Takiej wiedzy nie miał również w 1997r. Zarząd Gminy Mielnik
podejmując decyzję o wystawieniu działki do sprzedaży. Jeden ze współmałżonków – Pani
I    W        żyje  i  tylko  ona  ma  prawo  ubiegać  się  o  tę  działkę.  Sprawami  tymi
powinien zająć się Skarb Państwa, bo Zarząd Gminy był tylko wynajęty przez Skarb Państwa
do tych czynności.

Pan Mateusz Bukrewicz stwierdził, że jego zdaniem skarga powinna być złożona do Agencji
Nieruchomości  Rolnych,  która jest  następcą  prawnym  Agencji  Własności  Rolnej  Skarbu
Państwa a nie do Rady Gminy Mielnik.

Pan  Sekretarz  Gminy zwrócił  się  do  obecnego  na  sesji  syna  Państwa  W           z
zapytaniem, czy w 1998r. rodzice użytkowali tę działkę i czy po 2002r. działka była nadal
użytkowana. Zapytał również, co aktualnie dzieje się na tej działce.

Pan F             W             odpowiedział, że dopóki działka nie była sprzedana, rodzice ją
uprawili,  po jej  sprzedaży nowy właściciel  nie  pozwolił  na to.  Obecnie część działki jest
zaorana, pozostała część zostawiona sobie. Na pytanie Pana Sekretarza czy Pan W           
po 2000r. podejmował jakieś działania w Starostwie Powiatowym lub AWRSP w sprawie  
działki  Pan  W         odpowiedział,  że  prowadzona  była  korespondencja,  dokumentów
jednak nie ma, bo prawdopodobnie zniszczyła je siostra A               K               .

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/40/15
w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)
(po przerwie) 

Do punktu 9.

Pan Przewodniczący poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło pismo od Pana Mikołaja
Janowskiego – radnego Województwa Podlaskiego z prośbą zajęcie stanowiska w sprawie
budowy  drogi  krajowej  S19:  Kuźnica-Białystok-Rzeszów  oraz  drogi  krajowej  Nr  66  –
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Zambrów-Połowce.
Pan Przewodniczący odczytał proponowaną treść stanowiska.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła stanowisko w sprawie
budowy  drogi  krajowej:  S19-Kuźnica-Białystok-Rzeszów  oraz  drogi  krajowej  nr  66  –
Zambrów-Połowce.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 10.

Pan  Przewodniczący odczytał  proponowaną  treść  stanowiska  w  sprawie  podjęcia
stosownych działań przez władze samorządowe województwa lubelskiego, mających na celu
udrożnienie,  ukierunkowanie  lub  ewentualne  pogłębienie  koryta  rzeki  Bug  po  stronie
województwa lubelskiego w związku z blokowaniem się przeprawy promowej Niemirów-
Gnojno.
Z  inicjatywą  podjęcia  takiego  stanowiska  wystąpił  Pan Franciszek  Butkiewicz  –  radny z
Niemirowa.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła stanowisko w sprawie
podjęcia stosownych działań przez władze samorządowe województwa lubelskiego, mających
na celu udrożnienie, ukierunkowanie lub ewentualne pogłębienie koryta rzeki Bug po stronie
województwa lubelskiego w związku z blokowaniem się przeprawy promowej Niemirów-
Gnojno.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 11.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
ustanowienie  służebności  przesyłu  na  nieruchomościach  stanowiących  własność  Gminy
Mielnik oraz udzielił wyjaśnień dotyczących tej uchwały.
Na terenie Gminy Mielnik trwa przebudowa dużej linii energetycznej wysokiego napięcia,
tzw.110,  zasilającej  bazę paliwową w Adamowie.  Linia  przebiega od Adamowa do torów
kolejowych i na tym odcinku Gmina Mielnik jest właścicielem 29 działek. Od ubiegłego roku
firma Elmo SA. z Siedlec realizuje tę inwestycję w ramach pełnomocnictwa od PGE Oddział
w Lublinie. Nieruchomości, które udostępnimy, wyszacowane zostały na kwotę 23 tys.137 zł.
i jest to jednorazowa opłata. 

Pan Przewodniczący wyraził ubolewanie nad trybem procedowania nad uchwałą, stwierdził,
że  taka  sytuacja  nie  powinna  się  powtórzyć  w  przyszłości.  Przyświeca  jednak  temu  cel
nadrzędny i tak to należy potraktować.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/41/15
w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności  przesyłu  na  nieruchomościach
stanowiących własność Gminy Mielnik oraz udzielił wyjaśnień dotyczących tej uchwały.

(w zał. na str..............prot.)
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Do punktu 12.

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na złożone zapytania.

Odpowiedź na zapytanie Pana Mateusza Bukrewicza
Pan Wójt poinformował, że na zapytanie dotyczące organizacji Dni Mielnika odpowie Pan
Michał Baranowski - dyrektor GOKSiR, zaś w sprawach dotyczących prac porządkowych na
działce parafialnej Pan Tadeusz Szeweluk - dyrektor ZGK.
Pan Wójt stwierdził, że jest za tym, aby doświetlić ulicę Królewską i Zamkową. Sprawa ta
powinna zostać rozpatrzona na komisjach rady. 

Odpowiedź na zapytanie Pana Henryka Symonowicza
W sprawie Ośrodka Zdrowia w Mielniku nie ma nowych wiadomości, w przyszłym tygodniu
Pan Wójt wraz z Panem Sekretarzem będą na spotkaniu w SPZOZ i być może dowiedzą się
czegoś nowego. Pan Wójt zapewnił, że o tej sprawie będzie na bieżąco informował radnych.
Jeśli  chodzi  o  park,  to  zdaniem Pana  Wójta  właściciel  powinien  pielić  rośliny  w parku.
Zapewne  umowa  zawarta  z  firmą  dokonującą  nasadzeń  nie  obejmowała  odchwaszczania
roślin.

Odpowiedź na zapytanie Pana Piotra Szpakowskiego
Pan  Wójt  poinformował,  że  nie  widzi  problemu  w ułożeniu  2m2 kostki,  taka  możliwość
istnieje. Sprawę tę omówi bezpośrednio z Panem radnym.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
Decyzję  o  ustawieniu  tablicy  w  Radziwiłłówce  podjął  Pan  Wójt  i  uważa,  że  miejsce
ustawienia  jest  właściwe.  Skoro  tablica  budzi  emocje,  rzuca  się  w oczy,  to  tym bardziej
miejsce wydaje się właściwe

Odpowiedź na zapytanie Pana Jerzego Weremjewicza
Odpowiedź z TVP Białystok na nasze pismo nie wpłynęła, mieliśmy z Białegostoku telefon w
tej sprawie, będziemy dalej zajmować się tym tematem.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kamila Zalewskiego – odpowiedzi  udzieli  Pan dyrektor
Szeweluk.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Wierzby
Trzeba się zastanowić nad naprawą drogi Werhurna, jest to piękne miejsce i na pewno w
niektórych miejscach trzeba by drogę dożwirować. 

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Mamy dużo dróg do naprawy, niektóre można naprawić niewielkimi nakładami. Być może
jesienią da się coś w tej sprawie zrobić. Wiele spraw dotyczących dróg uda się wyjaśnić w
trakcie objazdu gminy.

Pan Wójt poinformował, że zostało podpisane i opublikowane zarządzenie w sprawie rejestru
umów. Rejestr dotyczy wszystkich umów cywilno-prawnych zawartych z gminą lub Urzędem
Gminy, począwszy od 1 stycznia 2011r.
Pan  Wójt  zaapelował  do  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminnych,  aby  w
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jednostkach również wprowadzili takie rejestry umów, obejmujące okres od 1 stycznia 2011r.
Nie  należy  się  wstydzić  swoich  decyzji,  zapewni  to  przejrzystość  w  wydatkowaniu
publicznych środków.
Rozstrzygnięto przetarg na audyt, podpisano umowę i czekamy na audytorów.

Pan  Dyrektor  ZGK  poinformował,  że  opracowano  zakres  prac  na  Górze  Zamkowej,  w
sprawie prowadzonych prac będzie się  kontaktował  z  Panem radnym Bukrewiczem, liczy
również, w tym zakresie, na wskazówki radnych.
Jeśli chodzi o rębak, to są pewne utrudnienia z tym związane, wykonawca prac jest ciągle
monitowany przez Pana dyrektora.
Odnosząc się  do zapytania Pana Kazimierza Toboty dotyczącego pozostawienia na jezdni
skoszonej  trawy Pan  dyrektor  odpowiedział,  że  jest  to  niedopatrzenie  z  jego  strony,  nie
sprawdził  wykonania  prac  przez  pracowników  ZGK  Przeprosił  za  zaistniałą  sytuację  i
zapewnił,  że  więcej  się  nie  powtórzy.  Pracownicy,  którzy  zawinili,  poniosą  za  to
konsekwencje.

Pan Jerzy Weremjewicz zapytał czy mógłby sam odkrzaczyć odcinek drogi gminnej.

Pan  Wójt odpowiedział,  że  jest  to  możliwe  i  należy  zwrócić  się  do  Kierownika
Gorochowicza w sprawie wydania pozwolenia.

Pan Michał Baranowski – dyrektor GOKSiR przedstawił informację nt. stanu przygotowań
do Dni  Mielnika.  Prace  z  tym związane są  na  końcowym etapie.  Uzyskaliśmy zgodę  na
przeprowadzenie imprezy masowej, w przyszłym tygodniu ZGK przystępuje do wykaszania
terenów pod parkingi, pracownicy GOKSiR przygotowują teren do imprezy masowej. Przy
pomocy  strażaków  OSP będzie  przygotowane  zabezpieczenie  imprezy.  Na  Dni  Mielnika
będzie tymczasowe oświetlenie ulicy Zamkowej i przedłużenie ulicy Królewskiej (zrobi to
straż pożarna za pomocą wysięgników). Ulica Zamkowa zostanie dożwirowana przed samymi
Dniami Mielnika. Pierwszy dzień imprezy odbędzie się na stadionie, na bocznym boisku, zaś
drugi dzień będzie w Topolinie. 
Pan dyrektor zaprosił na otwarcie wystawy Artyści Mielnika, które odbędzie się w w drugim
dniu imprezy, o godz.13.00 w byłym budynku kina.. 
Mamy pozytywna opinię policji na przeprowadzenie imprezy XXV Dialogi Muzyczne nad
Bugiem w miejscu amfiteatr Topolina.
Pan  dyrektor  wraz  z  Panią  kierownik  biblioteki  zaprosił  wszystkich  na  spektakl  pt.
„Bernarda” teatru „Wbrew”, który odbędzie się w GOKSiR w dniu 20 czerwca (sobota) o
godz.18.00.

Do punktu 13.

Pan Paweł Szymański – sołtys sołectwa Wajków
Zwrócił  się  z  wnioskiem o  zwiększenie  częstotliwości  opróżniania  pojemników odpadów
segregowanych. W okresie letnim przybywa mieszkańców we wsi, śmieci nie mieszczą się w
pojemnikach i leżą porozrzucane wokół. 
Poprosił również o interwencję w Powiatowym Zarządzie Dróg w sprawie naprawy odcinka
chodnika we wsi (zapadła się kostka brukowa).
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Pan Franciszek Hruświcki – sołtys sołectwa Tokary
Stwierdził, że już po raz trzeci zwraca się z prośbą w następujących sprawach:

1) poprawienie chodnika we wsi,
2) udrożnienie przejazdów, wycięcie krzewów,
3) uprzątnięcie  trawy na skrzyżowaniu przy wjeździe do Tokar.,
4) wykoszenie trawy przy przepuście.

Pan Tomasz Pykało – sołtys sołectwa Homoty
Zwrócił  się  z  zapytaniem  do  kogo  należy  uprzątniecie  chodników  we  wsi,  czy  jest  to
obowiązek właścicieli posesji? Chodniki w Homotach są bardzo zarośnięte.
Pan sołtys poprosił dyrektora Szeweluka aby w sprawach przeprowadzanych prac na terenie
świetlicy  czy  sołectwa  kontaktował  się  z  nim a  nie  innym osobami.  Wszelkie  problemy
dotyczące  wsi  mieszkańcy  zgłaszają  do  sołtysa.  Były  takie  sytuacje,  że  pewne  sprawy
ustalano z inną osobą, sołtys nic o tym nie wiedział. 

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys sołectwa Adamowo-Mętna zapytał czy w trakcie objazdu
gminy będzie można zatrzymać się, ponieważ Pan sołtys chciałby zwrócić uwagę na pewne
sprawy dotyczące sołectwa.

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że będzie to możliwe.

Do punktu 14.

Wobec wyczerpania porządku obrad VII sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący Rady
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

  Przewodniczący Rady

             Krzysztof Nikitorowicz


